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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:724 Anslaget till radonbidrag

I Sverige har hundratusentals bostäder fortfarande för höga radonhalter. 
Sveriges riksdag har därför beslutat införa bidraget för radonsanering i småhus. 
Syftet med bidraget är att minska radonhalten i en- och tvåbostadshus och på så 
vis minska hälsoproblemen som är kopplade till radon i bostäder.

Radonbidraget kan sökas av småhusägare i behov av radonsanering. Bidrag får 
lämnas med 50 procent av en skälig kostnad för åtgärderna, dock högst med 
25 000 kronor. Det aktuella anslaget för 2021 är 18 miljoner kronor.

För 2021 har bidraget minskat, och vi ser effekterna av detta genom att bidraget 
redan är slut för 2021. Behovet är fortsatt stort och viktigt, och alla ansökningar 
som kommit in, och som fortsätter att komma in, under 2021 borde behandlas. 
Regeringen måste därför i detta läge tillskjuta mer pengar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Kommer statsrådet verka för att radonbidraget ska bli så stort så att behovet 
som finns täcks och bidraget därmed inte tar slut fyra månader in på året?

………………………………………

Larry Söder (KD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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